

(PERU)秘鲁使馆徐州市SGS证书加签

产品名称	(PERU)秘鲁使馆徐州市SGS证书加签
公司名称	深圳市杰鑫诚信息咨询有限公司销售部
价格	415.00/份
规格参数	
公司地址	深圳市罗湖区东晓路3063号新丝路时尚文创园B栋1楼
联系电话	15913941040

产品详情

(PERU)秘鲁使馆加签 可出证后付款！

徐州市SGS证书(PERU)秘鲁使馆加签SGS certificate endorsement of Peruvian Embassy in Xuzhou

A省（区、市）公证处或其他机构出具的涉外公证/书或其他文书，是否可以到B省（区、市）外办申办领事认证？

答：不可以。由于外交部委托可办-理领事认证的省级外办只掌握本省、区、市内涉外公证处或其他出证机构的签字或印章备案，对其它省份出具的文书不便核实真伪，不能为其办-理认证。因此，当事人应到户口所在地、居住地或有关事实发生地的涉外公证处或其他机构申办公证/书或其他文书，并到该公证处或其他机构所属省级外办申请领事认证。

阿根廷使馆公布的出证时间为7个工作日，现在由于阿根廷使馆加签量增多，其实际出证时间不能确定；而埃及使馆规定的出证时间也是为7个工作日，而实际上内部的机构3个工作日就可以取出证。所以由于各种因素，使馆公布的出证时间仅供参考，为避免到港货物的及时清关，建议您提前10天--15天左右办理。

Can the foreign-related notarization/book or other documents issued by the notary office of A province (region, city) or other institutions apply for consular certification at the Foreign Affairs Office of Province B?

Answer: No. Since the provincial foreign affairs office entrusted by the Ministry of Foreign Affairs to do consular certification only has the signature or seal of the foreign notary office in the province, district, or city or other certification agencies, it is inconvenient to verify the authenticity of documents issued by other provinces and cannot its office-management certification. Therefore, the party concerned should apply for an office certificate/letter or other documents at the foreign-related notary office or other institution where the household registration, residence,

or the place where the relevant facts occurred, and apply for consular authentication at the provincial foreign affairs office of the notary office or other institution.

The Argentine Embassy announced the issuance time of 7 working days. Now due to the increase in the number of endorsements by the Argentine Embassy, the actual time for the issuance of the permit cannot be determined; and the Egyptian Embassy also specifies the issuance time of 7 working days, which is actually internal. The institution can take out the certificate within 3 working days. Therefore, due to various factors, the time of issuance announced by the embassy is for reference only. In order to avoid timely customs clearance of goods arriving in Hong Kong, it is recommended that you do it about 10-15 days in advance.

如何申请办理使领馆认证

1. 提交《领事认证申办表》（1）和《领事认证申办表》（2）各一份正本；
2. 提交需经贸促进会认证的全套资料（所有的使馆认证必须先经贸促进会认证）；
3. 提交需认证的文件及其复印件二份。
4. 个别有特殊规定的使领馆按其特殊规定办理；

商会认证至少分两种：产地证商会认证，这时可以在产地证第5栏加盖个商会章。文件商会认证，就是要做成商事证明书的形式了。使馆认证的含义：近年来，随着经济全球化的发展，我国向中东，拉美，非洲等国这地区的出口贸易是益增长，大量物美价廉的商品大量占入了这些country的市场，给他们本国的企业造成的冲击，因此这些country为了保护本国企业的利益和市场，纷纷制定贸易保护措施和产品政策，要求我国出口的货物的有关单据必须经过其驻华使馆的认证，方可办理进口该国的通关手续。常见的有阿根廷和埃及，该国就明确规定，凡是我国出口到该国的货物，必须出具一般原产地证明书，并由其驻华使馆审核后，在证/书背面加盖印章，对证/书加以确认，该批货物方能顺利通关。这种在有效单证上由驻华使馆盖章认证的做法，就叫“使馆认证”！